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Zápis z jednání VV ČF dne 19. 12. 2023 – 12/2023 

zahájení – 09:30, Lomnického 1705/5, Praha 4  

 

Přítomní:  Daniel Novák, Petr Galasovský, Tomáš Pacák, Václav Culka, Jan Kovář, Lukáš 
Dolejš, Jiří Dufek, Martin Musil, Petr Musil (do 15:15) 

Hosté:  Tomáš Frank, Zdeněk Mlčoušek, Zuzana Svobodová, Lukáš Laštovička, Petr 
Chvojka, Veronika Jelínková; Roman Urbář (do 13:30), Jakub Podlucký (od  15:05 
do 15:20) 

ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 
VV s hlasem poradním 

Ověřovatelé:  Jan Kovář, Petr Musil 

Zapisovatel:  Veronika Jelínková 
 
Zahájení: 09:37 
Ukončení: 15:40 
 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 11/2023 a programu jednání 12/2023 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Zpráva o změně ve složení ORK 

5) Vývoj v politických záležitostech 

6) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

7) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2024/2025 

8) Informace ze sekretariátu 

9) Setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF 

10) Mezinárodní záležitosti 

11) MS 2025 

12) Rozpočet 2024 a členský příspěvek 

13) Kodex RP 

14) Akční list – Ženy v ČF 

15) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2024/2025 

16) Návrh termínové listiny akcí KRO a významných akcí jednotlivých regionů na následující rok 

17) Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2024 

18) Souhrnný program podpory pro rozvoj regionů 

19) Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje 

(včetně návrhu vypsání na další období) 

20) Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží 

21) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2024/2025 
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22) Strategie legislativy ČF 

23) Harmonogram úprav rozvojového plánu českého florbalu 

24) Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2024/2025 

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Přehled získaných dotačních financí za rok 2023 

41) Přehled získaných dotačních investičních financí ve florbalovém prostředí za rok 2023 

42) Organizace VV  

 

 

V úvodu prezident D. Novák vyzdvihl úspěch reprezentace žen na Mistroství světa v Singapuru, kdy 

se jim po dlouhých 12 letech podařilo získat medaili. Současně poukázal na velmi důležitý krok, kdy 

se florbal úspěšně zařadil mezi 30 vybraných sportů v rámci nově prezentované Prioritizace sportů 

Národní sportovní agenturou. 

 

Dále dopředu avizoval, že pokud program jednání nedospěje do pauzy na oběd k bodu 12, bude 

tento bod zařazen dříve, jelikož R. Urbář po dohodě má rezervované celé dopoledne. 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 11/2023 a programu jednání 12/2023 

 

Viz výše   

 

Usnesení č. 01/12/23: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 11/2023 

- schvaluje program jednání VV 12/2023 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 12/2023 J. Kováře a P. Musila 

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Kromě usnesení 05/06/23 byla všechna další usnesení 

splněna. 

Usnesení č. 02/12/23: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí.  
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KEFAM – komise jednala 28. 11. prezenčně; hlavními body zhodnocení elitních soutěží; MS 2023 – 

pokrytí ČT, přítomnost českých novinářů na akci; zhodnocení setkání s marketingovými pracovníky 

ČEZ Extraligy žen a 1. ligy mužů – diskuse nad změnou formátu (více workshopy), shrnutí startu 

speciálního projektu ČEZ Extraligy a nasazení generálního partnera soutěže; termíny jednání 

KEFAM 01-05/2024; diskuse ohledně formátu plánovaného setkání s prezidenty LiveSport Superligy 

- 18. 1.2024 Praha - zapracování více interaktivního a "workshopového" tématu; v rámci tématu byl 

diskutován také přístup k případnému druhému setkání i s prezidenty ČEZ Extraligy; diskuse 

ohledně přístupu k sankcím za neplnění povinností z reglementů a projektů soutěží - nyní poslední 

šance na nápravu, diskuse s kluby ohledně největších problémů individuálně; výhled k MS 2025; 

předkládaný materiál pro VV; připomínkovací řízení. 

 

KRO – komise jednala 18. 12. prezenčně; hlavními body jednání byly aktuální informace z 

Komplexního rozvoje oddílů a florbalu, informace o probíhajícím vzdělávání oddílů; koncepce KRO 

a její časový harmonogram; materiál Návrh účasti členů VV ČF na RVV v 2. polovině sezóny; 

plánované Setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF, které proběhne 26. 1. 2024 

v Pardubicích; připomínkovací řízení. 

 

KRP – komise jednala 30. 11.; hlavními body byl nový Akční list – práce s mládeží ve spolupráci 

s KVM; celková revize akčních listů ve smyslu zpracování aktuálního stavu, stanovení garantů a 

termínů; ČEZ Extraliga – diskuse nad současnou situací s počtem účastníků; diskuse nad nábory a 

možnou celkovou kampaní a směřování k MS 2025; připomínkovací řízení. 

 

KR – komise jednala 14. 12. telekonferenčně; hlavním bodem bylo zhodnocení MS v Singapuru – 

sportovně zápasy, organizace akce, cesta do i ze Singapuru, fungování realizačního týmu – 

vyhodnoceno jako velice náročná akce; Z. Svobodová krátce doplnila svůj pohled. Členové VV 

krátce komentovali; připomínkovací řízení. 

 

KS – komise jednala 4. 12.; hlavními body byla finalizace nově předkládaných materiálů a materiálů 

po připomínkování; příprava důvodové zprávy pro materiál Návrh systémů celostátních ligových a 

pohárových soutěží – 1. liga dorostenců; práce na pokynu k regionálním soutěžím – návrh zatím bez 

výraznějších změn, bude dále diskutováno; vstupní diskuse na téma úprava bodování; návrh termínů 

jednání komise do konce sezóny; připomínkovací řízení. 

 

KRD – komise jednala 6. 12. telekonferenčně; hlavními body bylo vypořádání připomínek 

k předkládanému materiálu; zahájení příprav materiálu Systém práce s rozhodčími ženami – 

vyhodnocení dotazníku pro rozhodčí ženy; Zahájení práce na úpravách Systému vzdělávání a náplni 

školení rozhodčích a delegátů - bude finalizováno na příštím jednání; feedback ze seminářů a 

webinářů rozhodčích a delegátů z uplynulého měsíce a příprava obsahu prosincových webinářů; 

domluva na obsahu prosincového newsletteru pro rozhodčí a delegáty; příprava profilu rozhodčího 



 

 
Zápis z jednání VV prosinec 2023 - ověřený  4/13 

pro zařazení do PTR či nominaci na celostátní úroveň; další postup při zajišťování komunikátorů pro 

rozhodčí; mezinárodní výměny rozhodčích; připomínkovací řízení. 

 

KVM – komise nejednala; diskuse online – řešily se otázky koordinátorů na ceny pro účastníky 

krajských kol ČEPS Cupu – diskuse o možnostech, jak v tomto projektu, kde je klíčové zajistit zdroje 

(lidské i materiální) pro samotné odehrání, prověřit možnosti dodání cen od partnera a současně 

udržet i tento rozsah. 

 

R. Urbář krátce okomentoval partnerské vstupy a rostoucí náklady školských projektů. Současně 

informoval, že po dlouhých a náročných jednáních se podařilo i v době těžké ekonomické situace 

partnera prodloužit partnerství se společností ČEPS o další období. ČEPS zůstane titulárním 

partnerem projektu základních škol a hlavním partnerem projektu středních škol. V dalších měsících 

proběhne jednání i o možnostech partnera podpořit cenami příští ročník školských soutěží. Členové 

krátce diskutovali organizaci školských projektů. 

 

EKO – komise nejednala; bude jednat na začátku ledna. 

 

KIN – komise jednala 7. 12.; hlavním bodem jednání byla analýza florbalové infrastruktury; hostem 

jednání byl J. Koten; diskuse nad oblastí venkovních hřišť– využití pro další sportování; setkání 

(mimo komisi) s investorem, který bude stavět halu; připomínkovací řízení.  

 

Dále M. Musil předložil informace o své účasti na RVV ÚS a LB kraje 21. 11 2023. Jednání zhodnotil 

jako připravené, konstruktivní, obsahem byla běžná agenda a dále bod zaměřen na ženský florbal. 

 

Usnesení č. 03/12/23: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- bere na vědomí informace o účasti M. Musila na RVV ÚS a LB kraje 

 

 

AD 04) Zpráva o změně ve složení ORK 

 

D. Novák předložil materiál Zpráva o změně v ORK z důvodu pracovní neslučitelnosti, kdy 

dosavadního člena A. Wollného nahradil kooptovaný člen L. Schneider. Dále okomentoval společné 

jednání s T. Kafkou jež mu uložil VV, a jehož obsahem byla na VV dlouze diskutovaná 

transparentnost procesu šetření podmětů ORK z hnutí nebo z vlastní iniciativy (příkladem bylo např. 

šetření průběhu RVH HKPce). Na přípravě popisu celého procesu panovala shoda s finální 

dohodou, že sekretariát připraví formální postup, který si nejdříve ORK potvrdí a následně bude 

schvalovat i VV. 

 

Usnesení č. 04/12/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Zpráva o změně v ORK 
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- bere na vědomí přípravu formálního postupu práce s podněty zaslané 

ORK 

 

 

AD 05) Vývoj v politických záležitostech 

 

D. Novák předložil informace v politických záležitostech. Informoval o výsledku aktuálně vyhlášené 

Prioritizace sportů NSA, která dopadla pro florbal dobře, jelikož jsme byli zařazeni mezi 30 sportů, 

které bude NSA postupně více podporovat, než tomu bylo doposud. Mezi důležitá kritéria patří 

například velikost členské základny, úspěšnost reprezentace nebo kvalitní práce s talenty. Členové 

krátce diskutovali. Velmi důležitá informace padla na závěr diskuse, že tento výběr není uzavřený a 

bude se pravidelně vyhodnocovat. Proto je potřeba, aby florbal dále aktivně pracoval a byl schopen 

obhájit svoji příslušnost mezi 30ti vybranými sporty pravidelně. 

Následně shrnul D. Novák vypsané či připravované dotační programy NSA na rok 2024 včetně 

programu Můj klub. T. Frank krátce doplnil informace o 2 webinářích pořádaných NSA 

k připravovaným výzvám a následnému náročnějšímu administrativnímu zpracování požadovaných 

podkladů přímo do rejstříku sportu, ale v tuto chvíli pravděpodobně nebude možno data importovat. 

 

Usnesení č. 05/12/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace v politických záležitostech  

- bere na vědomí informace o Prioritizaci sportů NSA 

- bere na vědomí informace o dotačních programech NSA 2024 včetně 

programu Můj klub 

- bere na vědomí informace o 2 webinářích NSA k dotační výzvě pro 

sportovní svazy 

 

 

AD 06) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

 

P. Musil za KRO předložil finalizovaný materiál Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady 

spolupráce orgánů ČF. K materiálu již nebyla diskuse. 

 

Usnesení č. 06/12/23: VV ČF 

- schvaluje materiál Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady 

spolupráce orgánů ČF  

- ukládá informovat dotčené subjekty 

- ukládá zveřejnit na webu ČF 

Zodpovídá: P. Musil  Termín  27. 12. 2023 
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AD 07) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2024/2025 

 

Z. Mlčoušek jako licenční manažer předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Licenční 

řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2024/2025. Krátce okomentoval. 

 

Usnesení č. 07/12/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2024/2025 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: Licenční manažer  Termín: 15. 01. 2024 

 
 
AD 08) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu. Byla předložena informace ke grantu MHMP 

2024, který byl úspěšně podán. V tuto chvíli se sekretariátně finalizují finanční záležitosti spojené 

s koncem účetního (kalendářního) roku. Dále informoval o stavu úročení finanční rezervy, která 

generuje velmi významný příjem do rozpočtu. Vzhledem k očekávanému vývoji a budoucím 

snižování sazby ČNB, je navržen nákup státních dluhopisů ve výši 35 mil. Kč, které jsou osvobozeny 

od daně z příjmů. Zmíněné dluhopisy mají splatnost v únoru roku 2026 s očekávaným výnosem 

lehce přes 4 % p. a. Členům VV byl také předložen přehled Evidence střetu zájmů, který  

okomentoval T. Frank i D. Novák. Členové VV byli seznámeni i s analýzou výhodnosti u jednoho 

z uvedených vztahů. Daná spolupráce byla vyhodnocena jako efektivní, funkční a přínosná.  

 

Usnesení č. 08/12/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace ke grantu MHMP 

- bere na vědomí informace o nákupu státních dluhopisů ČF s.r.o. 

- bere na vědomí materiál Evidence střetu zájmů včetně analýzy 

výhodnosti spolupráce u jednoho z uvedených vztahů 

 

 

AD 09) Setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF 

 

P. Musil za KRO předložil program Setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF. L. 

Laštovička okomentoval koncept akce. Současně informoval členy VV o jejich předkládané roli 

v rámci roundtablů a avizoval, že se v lednu před jednáním s jednotlivými členy VV spojí, aby jim 

předal potřebné informace. 

Usnesení č. 09/12/23: VV ČF 

- schvaluje program Setkání hejtmanů jednotlivých krajů 

s prezidentem a VV ČF 
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AD 10) Mezinárodní záležitosti 

 

D. Novák předložil informace v mezinárodních záležitostech. Informoval o průběhu asociačního 

meetingu v Singapuru, kterého se zúčastnil i předseda NSA O. Šebek, který byl pozván výkonným 

výborem IFF v souvislosti s pořádáním MS žen 2025 v Brně a Ostravě. Obsahem jednání 

asociačního meetingu byla mezinárodní termínová listina, Future Floorball (posun florbalu v několika 

vybraných oblastech), řešila se strategie IFF; výstup etické komise IFF, informace z hráčské komise 

IFF a informace k projektu Fifty/Fifty). Následně proběhly prezentace jednotlivých nadcházejících 

šampionátů včetně MS žen 2025 v Brně a Ostravě včetně vystoupení předsedy NSA O. Šebka, který 

deklaroval podporu MS 2025 v ČR a podpořil i pořádání finále Champions Cupu v lednu 2024 v ČR.  

D. Novák okomentoval přítomnost nejvyššího představitele sportu v ČR na meetingu IFF jako velmi 

přínosnou a s ohledem na pořádání MS v roce 2025 jako významné akce i systémově správnou. 

V rámci setkání bylo také řešeno, že při MSJ v Lahti proběhne i MS v systému 3+1. Tato inciativa 

přinesla mnoho otázek s tím, že propozice by měly být v lednu 2024 a přihláška v únoru 2024. 

Z. Svobodová doplnila, že je potřeba se zaměřit na vznik komise sportovců, kterou IFF již vede. A 

byla i na asociačním meetingu diskutována. Krátce D. Novák zhodnotil průběh MS v Singapuru. R. 

Urbář doplnil čísla z vysílání zápasů MS na ČT a doplnil objem dalšího mediálního dopadu včetně 

změny v dodávání obsahu, kdy mediální tým ČF dodává obsah externím médiím pro jejich digitální 

kanály. Hráčky navštívily  velvyslanectví v Singapuru a měly možnost diskutovat s paní velvyslankyní 

a vedením celé české ambasády v Singapuru. 

Dále byly předloženy aktuální informace k Champions Cupu - finále mužů Falun x Tatran proběhne 

v Praze 27. 1. 2024 od 18 hod v Unyp aréně. Pořadatelem utkání je oddíl Tatran Střešovice ve 

spolupráci s ČF, který zastupuje T. Frank a současně působí jako propojovací článek i vůči IFF. 

Utkání je již vyprodáno, nicméně bude vysíláno na ČT. 

 

Usnesení č. 10/12/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace v mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace k MS v Singapuru 

- bere na vědomí informace o průběhu a obsahu asociačního meetingu 

v Singapuru 

- bere na vědomí informace k Champions Cupu 

 

Dle dohody následoval bod č. 12. a k bodu č. 11 se členové VV vrátili po jeho projednání. 

 

 

AD 11) MS 2025 

 

P. Chvojka předložil aktuální informace k MS 2025. Informoval o podepsaném memorandu s 

Moravskoslezským krajem a městem Ostrava. S JM krajem a městem Brnem se ještě jedná. 

V průběhu MS v Singapuru se Asociačního meetingu pořádaného IFF účastnil O. Šebek z NSA, 

který aktivně pozval všechny zástupce federací na MS 2025 a popsal důležitost florbalu v České 

republice. Účastníky pozdravil skrze svého avatara i J. Kejval a díky této moderní technologii i 

v několika světových jazycích. 
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D. Novák krátce doplnil stav zpracování studie proveditelnosti pro dotační žádost na NSA pro akce 

mimořádné důležitosti, kterou musíme nechat odborně zpracovat. 

Následně proběhl workshop nad obsahem jednotlivých cílů, přičemž jednotlivé pracovní skupiny 

prezentovaly výstupy z diskuse. Další fáze workshopu proběhne na dalším jednání VV. 

 

Usnesení č. 11/12/23: VV ČF 

- bere na vědomí aktuální informace k MS 2025 

- bere na vědomí výstupy z workshopu 

 

 
AD 12) Rozpočet 2024 a členský příspěvek 
 
D. Novák za EKO dle usnesení č.11/11/23 předložil finální návrh provozního rozpočtu za obě 

společnosti kumulovaně, regionálních rozpočtů, projektových rozpočtů a rozpočtu ČF s.r.o. Nejprve 

shrnul záležitosti kolem provozních rozpočtů, kdy při finalizaci se vycházelo ze závěrů diskuse 

navrhovaného schodkového rozpočtu z posledního jednání, a to ve výši -7,5 mil Kč. Současně 

poukázal, že jde o kumulovaný rozpočet, tak jak je v ČF dlouhodobě zvykem, přičemž členové VV 

byli seznámeni i s rozpočtem samotného ČF s.r.o. pro celkovou přehlednost. V rámci řešení 

rozpočtu ČF s.r.o. proběhla informace, že F. Šuman skončí na začátku roku 2024 jako jednatel ČF 

s.r.o. 

 

Dále členové VV byli seznámeni s navrhovanou podobou regionálních rozpočtů, které jsou 

navrhovány jako vyrovnané nebo lehce schodkové. Také došlo k představení projektových rozpočtů, 

v rámci kterých je zabudován i část rozpočtu příprav MS 2025. Po krátké diskusi bylo poukázáno na 

fakt, že vzhledem k očekávanému potvrzení některých podstatných vstupů, bude připravena tradiční 

dubnová aktualizace rozpočtů. 

 

Dále byl v rámci bodu předložen finální návrh zavedení členského příspěvku na základě požadavků 

od NSA - NSA požaduje, aby členové, kteří budou podpořeni v jednotlivých dotačních programech, 

měli uhrazený členský příspěvek vůči svazu v minimální výši 200 Kč. D. Novák zopakoval závěry 

z předchozího jednání VV a představil navrhovaný způsob řešení, kdy každý člen ČF, který bude 

aktivní v rámci jednotlivých rolí, bude muset mít uhrazen členský poplatek v požadované výši od 

NSA. T. Frank okomentoval připravenou prezentaci k členskému příspěvku. Členové obsáhle 

komentovali se závěrem, že všichni členové, kteří se zapojí do aktivní činnosti spojené se zápasy 

(hráči – dospělí i mládež, trenéři, rozhodčí, delegáti, vedoucí družstev, členové realizačního týmu, 

apod.) budou muset mít uhrazen členský příspěvek ve výši 200 Kč již pro sezónu 2024/2025. U 

ostatních členů bude členský poplatek také řešen, ale v souladu s potřebnými legislativními kroky. 

 

Usnesení č. 12/12/23: VV ČF 

- schvaluje kumulovaný provozní rozpočet ve výši -7,45 mil. Kč 

- schvaluje projektové rozpočty 

- bere na vědomí provozní rozpočet ČF s.r.o.  

- bere na vědomí regionální rozpočty 
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- schvaluje finální návrh zavedení členského příspěvku 

v požadované výši od NSA od sezóny 2024/2025 

- ukládá informovat členskou základnu o zavedení členského 

příspěvku  

Zodpovídá: D. Novák Termín:  30.06. 2024 

 

 

AD 13) Kodex RP 

 

M. Musil za KRP předložil finalizovaný materiál Kodex RP. K materiálu již nebyla další diskuse, 

pouze bylo poukázáno, aby byl kodex vhodně komunikován a byl dostupný. 

 

Usnesení č. 13/12/23: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Kodex RP 

- ukládá zveřejnit na webu ČF 

Zodpovídá: M. Musil Termín: 27. 12. 2023 

 

 

AD 14) Akční list – Ženy v ČF 

M. Musil za KRP předložil finalizovaný materiál Akční list – Ženy v ČF. S odkazem na připomínku 

k tomuto materiálu dojde k celkové revizi akčních listů, kdy KRP zpracuje přehled, který bude 

obsahovat popis aktuálního plnění příslušného kroku/cíle, stanovení garanta a termínu realizace.  

Usnesení č. 14/12/23: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Akční list – Ženy v ČF 

- ukládá zveřejnit na webu ČF 

Zodpovídá: M. Musil Termín: 27. 12. 2023 

- ukládá zpracovat přehled akčních listů obsahující popis aktuálního 

plnění příslušného kroku/cíle, stanovení garanta a termínu realizace 

Zodpovídá: M. Musil Termín: 9. 2. 2024 

 

 

AD 15) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2024/2025 

J. Dufek za KS předložil finalizovaný materiál Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 

2024/2025. 

Usnesení č. 15/12/23: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Návrh termínové listiny ligových a 

pohárových soutěží 2024/2025 

- ukládá zaslat Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 

2024/2025 k připomínkování do oddílů 
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Zodpovídá: J. Dufek Termín: 22. 12. 2023 

 

 
AD 16) Návrh termínové listiny akcí KRO a významných akcí jednotlivých regionů na 

následující rok 

P. Musil za KRO předložil Návrh termínové listiny akcí KRO a významných akcí jednotlivých regionů 

na následující rok. 

Usnesení č. 16/12/23: VV ČF 

- schvaluje Návrh termínové listiny akcí KRO a významných akcí 

jednotlivých regionů na následující rok 

 
 

AD 17) Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2024 

D. Novák za EKO předložil finalizovaný materiál Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro 

rok 2024. 

Usnesení č.17/12/23: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Návrh aktuálního znění Ekonomické 

směrnice pro rok 2024 

- ukládá zveřejnit na webu ČF 

Zodpovídá: D. Novák Termín: 31. 12. 2023 

 

 
AD 18) Souhrnný program podpory pro rozvoj regionů 

P. Musil za KRO předložil finalizovaný materiál Souhrnný program podpory pro rozvoj regionů. 

Usnesení č. 18/12/23: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Souhrnný program podpory pro rozvoj 

regionů  

 
 
AD 19) Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého 

vývoje (včetně návrhu vypsání na další období) 

L. Dolejš za KVM předložil finalizovaný materiál Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich 

hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje (včetně návrhu vypsání na další období). 

Usnesení č. 19/12/23: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Přehled trenérských programů 

podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje (včetně 

návrhu vypsání na další období) 

- ukládá zveřejnit na webu ČF 

Zodpovídá: L. Dolejš Termín: 31. 12. 2023 
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AD 20) Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží 

 

T. Pacák za KEFAM předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrhy konkrétních opatření 

ke zvýšení atraktivity elitních soutěží. P. Chvojka krátce doplnil. 

 

Usnesení č. 20/12/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrhy 

konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: T. Pacák  Termín : 15. 01. 2024 

 

 

AD 21) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2024/2025 

 

P. Galasovský za KRD předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh podmínek činnosti 

rozhodčích a delegátů v sezóně 2024/2025. Členové VV se dohodli na odkladu na další jednání, 

jelikož některé komise nestihly materiál připomínkovat a samotná KRD neměla možnost vypořádat 

všechny připomínky. 

 

Usnesení č. 21/12/23: VV ČF 

- bere na vědomí po částečném připomínkování aktualizovaný materiál 

Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2024/2025  

- ukládá vypořádat připomínky 

Zodpovídá: P. Galasovský  Termín : 15. 01. 2024 

 

 

AD 22) Strategie legislativy ČF 

 

T. Frank předložil materiál Strategie legislativy ČF, který členů VV obsáhle představil J. Podlucký 

v rámci připravené prezentace. 

 

Usnesení č. 22/12/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Strategie legislativy ČF a ukládá Sekretariátu 

postupovat v souladu s představenou Strategií 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín:  15. 01. 2024 
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AD 23) Harmonogram úprav rozvojového plánu českého florbalu 

 

P. Musil za KRO v zastoupení D. Novákem předložil materiál Harmonogram úprav rozvojového 

plánu českého florbalu. D. Novák opět připomněl, že v následujícím období bude potřeba přípravy 

hodnocení za jednotlivé oblasti a současně se připravit na aktualizaci plánu na další období. 

Aktualizace bude také tématem společného setkání prezidenta, členů VV a hejtmanů v lednu. 

 

Usnesení č. 23/12/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace k harmonogramu úprav rozvojového plánu 

českého florbalu 

 Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín : 29. 2. 2024 

 

 

AD 24) Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2024/2025 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 

2024/2025.  Z. Mlčoušek okomentoval navrhovanou změnu v soutěži 1. ligy dorostenců. 

 

Usnesení č. 24/12/23: VV ČF 

- bere na vědomí Návrh systémů celostátních ligových a pohárových 

soutěží 2024/2025 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín : 15. 01. 2024 

 

 

Materiály brané na vědomí: 

 

AD 40) Přehled získaných dotačních financí za rok 2023 

 

D. Novák za EKO předložil materiál Přehled získaných dotačních financí za rok 2023. T. Frank krátce 

okomentoval. 

 

Usnesení č. 40/12/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Přehled získaných dotačních financí za 

rok 2023 
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AD 41) Přehled získaných dotačních investičních financí ve florbalovém prostředí za rok 2023 

 

J. Kovář za KIN nepředložil materiál Přehled získaných dotačních investičních financí ve florbalovém 

prostředí za rok 2023 a požádal o odklad na další jednání vzhledem k vypsaným výzvám NSA až 

v nedávné době. 

 

Usnesení č. 41/12/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 

 

AD 42) Organizace VV 

 

T. Frank předložil materiál Organizace VV. D. Novák okomentoval a vyzval členy VV, aby si materiál 

důkladně nastudovali a případně na dalším jednání k jeho obsahu proběhne ještě diskuse. 

 

Usnesení č. 42/12/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Organizace VV 


